作译者简介

Author and Translator

[法]金丝燕,法国阿尔多瓦大学教授

Jin Siyan, Professor of University of Artois, France.

[法]白乐桑,法国东方语言文化学院教授

Joël Bellasse, Professor of Institut national des langues et civilisations orientales (INALCO) Paris, France.

[比利时] 巴得胜,比利时根特大学教授

Bart Dessein, Professor of Ghent University, Belgium.

[比利时] 刘修远,比利时鲁汶大学博士研究生

Liu Xiuyan, Ph. D. Student of Catholic University of Leuven, Belgium.

[英]张新生,英国伦敦理启蒙大学教授

George, Xinsheng ZHANG, Professor at Richmond, the American University in London, UK.

[法] 裴程, 法国国家图书馆特藏规划部部长

Pei Cheng, Chef du Projet Richelieu, BnF., France.

李晓西,北京师范大学教授

Li Xiaoxi, Professor of Beijing Normal University.

董晓萍, 青海师范大学教授暨北京师范大学教授

Dong Xiaoping, Professor of Qinghai Normal University and Beijing Normal University.

陈 明,北京大学东方文学研究中心教授

Chen Ming, Professor of Research Centre of Eastern Literatures & School of Foreign Languages, Peking University.

张哲俊, 四川大学文学与新闻学院讲座教授

Zhang Zhejun, Chair Professor of School of Literature and Journalism, Sichuan University.

张 远,中国社会科学院外国文学研究所副研究员

Zhang Yuan, Associate Professor of Institute of Foreign Literature, Chinese Academy of Social Sciences.

陈顿斐,北京师范大学博士研究生

Chen Dunfei, Ph. D. Student of Beijing Normal University.

胡小宇,中山大学中国语言文学系博士研究生

Hu Xiaoyu, Ph. D. student of Sun Yat-sen University.

李 诺,北京外国语大学博士研究生

LI Nuo, Ph. D. Student of Beijing Foreign Studies University.

陈俐利,北京大学外国语学院博士研究生

Chen Lili, Ph. D. Student of School of Foreign Languages, Peking University.

李琼璐, 北京大学外国语学院世界文学研究所博士研究生

Li Qionglu, Ph. D. Student of School of Foreign Languages, Peking University.

胡 颖,北京大学外国语学院博士研究生

Hu Ying, Ph. D. Student of School of Foreign Languages, Peking University.

顾 青,商务印书馆编审,执行董事

Gu Qing, General Chief Editor & Executive Director of Board of China Commercial Press.

王 宁,北京师范大学教授

Wang Ning, Professor of Beijing Normal University.

史培军, 青海师范大学校长暨北京师范大学教授

Shi Peijun, President of Qinghai Normal University & Professor of Beijing Normal University.

卓泽加, 青海师范大学副教授

Drotse Gyal, Associate Professor of Qinghai Normal University.

[法]刘曼, 法国阿尔多瓦大学东方学系汉语教师

Liu Man, Chinese Teacher of Department of Oriental Studies, University of Artois, France.

王琬莹,中国人民大学出版社编审

Wang Wanying, Associate Chief Editor of China Remin University Press.

杨宗元, 中国人民大学出版社编审

Yang Zongyuan, Chief Editor of China Remin University Press.

冯一帆,北京大学外国语学院助理研究员

Feng Yifan, Assistant Researcher of School of Foreign Languages, Peking University.

史 阳,北京大学外国语学院东南亚系副教授

Shi Yang, Associate Professor of Department of Southeast Asian Studies, School of Foreign Languages, Peking University.

乐 恒,北京大学外国语学院博士研究生

Yue Heng, Ph. D. of Research Centre of Eastern Literatures, Peking University.